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Protokoll fört vid ledningsgruppsmöte BIG 2025-02-10 

 Närvarande:  
 

Pernilla Dalborg  Social hållbarhet  

Måns Jennehag  Polisen  

Anders Stenberg  Polisen 

Linda Williams Mattsson   Livsmiljö Gävle 

Jonas Norström Pettersson  BIG/ Livsmiljö Gävle 

Jens Gagge   Styrning och stöd 

 

Vid mötet deltog även Stephan Gusenleitner för att presentera en idé om 

vuxenvandring. Linda deltog i delar av mötet beroende på teknikproblem. 

Delges närvarande, Camilla Vallgren, Anna-Karin Wågberg Sperring, 

Linn Cederholm von Schmalensee, Marie Olsson, Charlotte Molarin, 

Nanny Hörnqvist, Anne Jäder samt kommunstyrelsen.  
 

  

§ 1 Mötets öppnande   

Mötesordförande Jens Gagge hälsade välkommen och öppnade mötet.   

  

§ 2 Dagordning  

Dagordningen godkändes. 

  

§ 3 Föregående protokoll  

Föregående protokoll godkändes och lades till handlingarna. 

  

§ 4 Arbetsgruppens aktuella insatser  

Jonas gick igenom utskickat dokument, aktuellt från arbetsgruppen.  
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Stephan visade en idé på en modell för att få igång vuxenvandring än 

bättre. Gruppen reflekterade tillsammans. 

 

Jonas berättad lite om det våldspreventiva programmet Tåget som är för 

den yngre målgruppen i skolan – några skolor i Gävle ska nu pilottesta 

detta. 

 

§ 5 Verksamhetsberättelse 2024 

Avvaktar justerat protokoll från KS. 

 

§ 6 Verksamhetsplan 2025 

Avvaktar justerat protokoll från KS. 
 

§ 7 Aktuellt från respektive huvudman  

Representanten för respektive huvudman beskrev vad som är aktuellt 

inom dess verksamhetsområde.  

  

Styrning och stöd/Enheten för säkerhet och beredskap:  

Kommer bli minskad styrka i och med besparingar. 

 

Flertalet utbildningsinsatser har bokats in för kunskapspåfyllnad i PDV 

(pågående dödligt våld), inrymning och utrymning. Viktigt att fortsätta 

arbetet kring det förebyggande arbetet. 

 

Fortsätter möten med fastighetsägare utifrån problematik kring 

järnvägsstation och källarutrymmen mm. 

 

Polisen 

Kopplat mot PDV hade polisen inbokade möten med 

säkerhetsavdelningen redan innan den tragiska händelsen i Örebro. 

Läget i Gävle är förhållandevis bra utifrån beredskap och kunskap. 

Viktigt att behålla lugnet och att polisen fortsätter sitt arbete att vara på 

sina vanliga strategiska platser. 

 

Polisen har hållit det första BOB-rådsmöte. Ska till det sociala 

hållbarhetsutskottet och berätta om BOB. 

Tanken med BOB-rådet (styrgrupp) är att det ska hämta in kunskap och 

skapa förutsättningar för andra att kunna utföra etc. SIG och SSPF.  

 

Upplevelsen är att det är ett ökat tryck på individer som är särskilt utsatta, 

i alla åldrar. De tvingas/luras att transportera saker från en punkt till en 



  

  

 Sid 3 

 
 

 

 

 

 

   

 

   
 
 
 
 

annan, till att lägenheter tas över av kriminella. Polisen kommer ha ett 

möte med chefer för LSS. 

 

Social hållbarhet   

På kommunstyrelsemöte förra veckan beslutades att Kulturum för 2025 

nekas bidrag från värdeöverföringsmedlen. Mötesplatsen i Andersberg 

har däremot fått medel, så de kan hålla mötesplatsen med personal. 

KS har skickat till Pernilla att utreda behoven av sociala insatser och 

mötesplatser på Brynäs med syfte att öka tryggheten i stadsdelen, vilken 

målgrupp som det finns behov av ska tittas på.  

Motorburen ungdom, en aktivitet som politiken vill ska få igång. 

Idagsläget ingen som håller i det, men strateg från social hållbarhet ska 

för nu agera samordnare – tills man är igång. 

Shanazi hjältar – ny grupp har påbörjats i år. 

Shanazi hjältinnor – fått bidrag från JÄMY, men i och med 

anställningsstoppet i kommunen har en projektledare ännu inte kunnat 

anställas. 

Utvärdering av Trygghetsplansarbetet har skett och ska presenteras för 

politiken (SHU). Utvärderingen har kommit fram till att det behövs en 

rutin för formen och kanske färre trygghetsvandringar per år. Ev. lite 

andra former för att hämta in ”temperaturmätningar”. 

Mobil fritidsgård Sätra – personal från fritidsgården går ut mer i 

stadsdelen och pratar med ungdomar och föräldrar. Mål att få in 

ungdomarna i fritidsgårdsverksamheten. 

Organisationsförändring i enheten – fått besked att minska antalet 

strateger med två. Arbetet med att utreda övertalighet har redan inletts. 

 

§ 6 Övriga frågor  

Inga övriga frågor.  
 

§ 7 Mötet avslutas  

Jens tackade för visat intresse och avslutade mötet.  
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Vid protokollet  Justeras   

  

Jonas Norström Pettersson  Jens Gagge 

 
 


